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1. Siden sidst - meddelelser fra: 

 Formand 

Intet nyt. 

 Elevråd 

Intet nyt 

 Skoleleder  

Fraværstelefonen(SMS) fungerer fint. 

Skolen har deltaget i årets PISA-undersøgelse 

Der er lavet ”kaffeaftaler” med begge de lokale friskoler. 

Flere elever – f.eks. kommende 9.: 13 elever mod først antaget 9. 

 SFO og klub 

1 langtidssyg medarbejder. 

Ny studerende, Emilie, pr. 1. juni, hvor Cecilie stopper. 

Lene stopper i klubben pr. 1. juli. 

 Andre 

Plejehjemmet har haft besøg af 0. & 1. klasse – se evt. billeder på facebook.  

 

2. Byggeri. Status. Nyt fra byggemøder, styregruppemøder. 

Vi startede med en rundvisning i tilbygningen og ”Den hvide Bygning”. Vi håber, at kunne 

begynde indflytningen i den nye mellembygning umiddelbart efter påske. 

 

3. Skolebestyrelsesvalg 

Følgende medlemmer er på valg: Britt, Hilde, Maria og Winnie – kun Winnie genopstiller ikke. 

Vi håber, at se nye medlemmer udefra – Hee eksempelvis.  

Tidsplan: se bilag (eftersendes senere) 

 

4. Samarbejde med Hee Skole og Børnehaven 

Britt og Torben har været til møde med Hee Skoles bestyrelse for at drøfte nye 

samarbejdsmuligheder – vores intentioner er at alle elever fra Hee vælger Tim Skole fra 7. 

klasse. Et middel kunne værre at eleverne fra Hee og Tim møder hinanden så tidligt som muligt 

i deres skoleforløb.  

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

29-03-2022 
Mødetid 

Kl. 18.00- 21.00 
Mødested 

Tim Skole. Personalerummet 
Deltagere 

Britt – Winnie - Rikke – Nanna – Hilde – Maria - Annette – Conny – Line – Torben - 
Henrik 
Bemærkninger 

Torben sørger for sandwich 
Mødedatoer dette skoleår 

 Mødedatoer: 9/6 



 

  

Et andet middel kunne være forøget samarbejde mellem skolerne og vores lokale foreninger, 

spejderne og Kulturskolen. 

Det er aftalt med bestyrelsen fra Hee, at man mødes igen omkring udarbejdelse af en 

samarbejdsaftale. 

Der skal herudover afholdes et mellem Tim Skoles bestyrelse og Fresiahavens bestyrelse. 

 

5. Arbejdsgrupper slogan, PR og logo 

Der har været afholdt et møde i ”Slogan/Logogruppen”. Torbens ”referat” fra mødet vedhæftet 

som bilag. 

PR-gruppen er ikke rigtig kommet i gang – der er kontakt til Tims PR-gruppe (Diana 

Mortensen og Ulla Kirkegaard). 

Der opstod lidt senere en debat om mængden af facebookopslag, men for en ordens skyld 

synes referenten, at udsagnene i denne debat bør refereres her: 

Begrænsning i det ugentlige antal opslag, f. eks. max 2 – måske 1 pr. afdeling. 

Adskille opslagene i a) orientering af forældrene og b) oplysning til omverdenen. 

Se bilag. 

 

6. Årshjul 

I skrivende stund er det ikke lykkedes at finde ”årshjulet”. Der ledes videre i tidligere referater 

– og andre gemmesteder! 

 

7. Nyt fra byens foreninger (generalforsamling). 

Rikke orienterede fra fællesgeneralforsamlingen for Tim Hallen, idrætsforeningen og 

borgerforeningen. Referentens konklusion: Det er vigtigt at holde kontakt til byens forskellige 

foreninger.  

 

8. Eventuelt 

Husk på næste møde: Møde plan for skoleåret 2022/23 

 

 

Referent: HE 


